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Krajevna skupnost Šentjanž 

Šentjanž 22 

8297 Šentjanž 

 

Številka: 031-0011/2022 

Datum: 11. 6. 2024 

 

ZAPISNIK 

7. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Šentjanž, 

ki je bila v torek, 11. 6. 2024, ob 20. uri, v sejni sobi KS Šentjanž 

 

Prisotni člani sveta: 

Jože Dragan, Boštjan Repovž, Petra Majcen, Marjetka Florjančič,  Mojca Vozelj, Franci Ajnihar,  

Irena Odlazek, Petra Jazbec, Zdenka Štih; 

 

Odsotni:  

Dejan Skoporc (opr.), Maja Skoporec (opr.), Helena Matjašec 

 

Ostali prisotni: 

Srečko Ocvirk, župan občine Sevnica, 

Jerica Lipec, direktorica OU, 

Ivan Orešnik, član OS, 

Marjetka Flisek, referentka za KS. 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  

 

Sejo vodi: Boštjan Repovž, predsednik sveta KS Šentjanž. 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta KS Šentjanž. Svet KS Šentjanž je bil sklepčen.  

 

Predsedujoči pozdravi goste in člane sveta, prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo 

ter potrditev.  

 

Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda, 
2. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje sveta z dne, 14.3.2024, 
3. Pregled smernic delovanja občine v proračunskem obdobju 2024 (župan Občine Sevnica), 
4. Pregled aktivnosti v obdobju med sejama, 
5. Pregled in sprejem poročila komisije za odpiranje vlog sofinanciranja dejavnosti društev v  
    KS Šentjanž za leto 2024, 
6. Predlogi oziroma pobude za prejemnike priznanj KS Šentjanž in Občine Sevnica.  
7. Pregled vlog in dopisov, 
8. Razno. 
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Razprave ni.  

 

Sklep: Svet Krajevne skupnosti Šentjanž je sprejel predlagani dnevni red za 7. redno sejo 

Sveta Krajevne skupnosti Šentjanž. 

Izid glasovanja:  za 0 proti (prisotnih 8). 

Sklep sprejet. 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje sveta z dne 14.3.2024 

 

Predsedujoči poda v razpravo in glasovanje zapisnik 6. redne seje sveta z dne 14.3.2024. 

 

Razprave ni.  

 

Sklep: Zapisnik 6. redne seje z dne 14.3.2024 je bil soglasno potrjen.    

Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 

Sklep sprejet. 

 

→ Ob 20.04 se seji pridružita članica sveta Irena Odlazek in član občinskega sveta Ivan 

Orešnik. Na seji je prisotnih 9 članov sveta KS Šentjanž. 

 

Ad 3 

Pregled smernic delovanja občine v proračunskem obdobju 2024 (župan Občine Sevnica) 

 

Župan je podal predstavitev aktualnih aktivnosti in predlagal, da se skozi odprto razpravo 

odgovori na vsa podana vprašanja. 

 

1. Družbene dejavnosti → Izvajane programov v osnovni šoli in vrtcu poteka tekoče. Šolski 

prevozi usklajeno tečejo po programu. Skrb za varstvo starejših se izvaja skladno s 

potrebami (pomoč na domu). V Krmelju se bo gradila bivalna enota za 16 oseb (realizacija 

konec leta 2026). Iz ukrepa dolgotrajne oskrbe v skladu s sprejetim zakonom se pričakujejo 

novi izzivi, ker le ta ni v celoti dorečena. Člane sveta pozove, da zbirajo podatke o potrebah 

po tovrstni storitvi. Za investicijski del je pridobljeno pravnomočno gradbeno dovoljenje za 

gradnjo igrišča pri OŠ Šentjanž. V teku je postopek  za izbor izvajalca.  

2. Postopek spremembe OPN je formalno zaključen. Celoten postopek bo trajal cca 3 leta.  

3. Glede podajanja pobud v participativni proračun občine Sevnica je krajevna skupnost 

Šentjanž zelo aktivna.  

4. Vodooskrba → v preteklih dveh letih je bil zaključen velik projekt (vodohrani in črpališča 

so zgrajeni). Čaka se faza priključevanja po utečenem sistemu. Na koncu leta 2023 je bilo 

urejeno dodatno zajetje s filtracijo v dolini Glaviškega potoka na starem zajetju zaradi 

zagotovitve večje varnosti vodooskrbe.  

5. Na Velikem Cirniku so zaključene aktivnosti ureditve kraja. V letu 2024 se načrtuje priprava 

projekta za razširitev ceste in postopki menjave zemljišč.  

6. Za proračun občine Sevnica predstavlja vzdrževanje prevoznosti cest v času vremenskih 

ujm velik strošek. Predlogov za razširitve lokalnih cest je več. Projekt razširitve proti 

Osredku je zaključen. Veliko je odprtih predlogov za razširitev ceste proti Velikemu Cirniku.  
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Župan preda besedo Jerici Lipec, direktorici OU, ki se dotakne projekta izgradnje igrišča pri 

OŠ Šentjanž. Poudari, da se je zadeva lažje izpeljala z ločitvijo projekta od rekonstrukcije 

državne ceste, kakor je bilo načrtovano že v samem začetku. Zahvali se predsedniku in svetu 

KS za angažiranje in pomoč urejanju prostorskih postopkov. Izvajajo se komunikacije z 

Direkcijo za infrastrukturo zaradi rekonstrukcije državne ceste Tržišče – Hotemež, odsek 

Šentjanž – Glino. Vključi se župan, ki pove, da so bili podani določenim lastnikom predlogi za 

zamenjavo zemljišč, saj bi se s pridobitvijo nekaterih zemljišč lahko večali parkirni prostori pri 

OŠ Šentjanž. 

Na izpostavljeno tematiko poteka razprava v kateri sodelujejo direktorica, župan, predsednik, 

Ivan Orešnik, Franc Ajnihar, Petra Jazbec. Pri rekonstrukciji državne ceste bo finančno 

nastopala tudi Občina Sevnica. Država zagotovi sredstva za ureditev vozišča, občina pa za 

škarpe in pločnik. Izvajanje investicij je vezano na trg dela, variranja cen gradbenih storitev, 

vremenskih razmer, dinamike financiranja projektov,…  

 

Predsednik sprašuje kako je bodo potekali aktivnosti ureditve vodovoda do pokopališča na 

Kalu in optične mreže do zgradbe bivše šole. Župan pove, da je to vsekakor skupni projekt 

krajevne skupnosti, Občine Sevnica. Aktivnosti so načrtovane v letošnjem letu.  

 

Predsednik se županu in direktorici zahvali za podane smernice 

 

Ad 4 

Pregled aktivnosti v obdobju med sejama 

 

Predsednik predstavi aktivnosti izvajanje med 14.3.2024 do 11.6.2024: 

- Izvedena so bila potrebna asfalterska dela (do Lužarja - Srednik 8, Jerovška - Cerovec 9, 

globinske sanacije Cerovec in Srednik, ureditev odvodnjavanja v Hinjah in Primštalu, 

postavitev zaščitne ograje na mostu čez Hinjo); 

- Potrebne so bile nujne ureditve nekaterih cest zaradi dežne ujme (Cerovec, Rupa);  

- Ko bo dež ponehal so potrebne aktivnosti odvodnjavanja na posameznih kritičnih odsekih; 

- Zasedala je komisija za odpiranje vlog društev, ki so se prijavila na javni razpis za 

sofinanciranje društev v letu 2024;  

- Na Leskovcu je potekala odmevna prireditev »Prikaz gorske kmetijske mehanizacije na 

terenu«, katere se je udeležilo preko 700 obiskovalcev. Iz finančnega načrta krajevne 

skupnosti se je skladno s sklepom sveta KS Šentjanž financirala prehrana sodelujočim 

traktoristom;  

- Zdravku Remarju je bilo dodeljeno pooblastilo, da lahko ureja vse potrebne zadeve v zvezi 

z obnovo slopnega znamenja na Velikem Cirniku. Danes je bilo pridobljeno soglasje od 

Zavoda za kulturno dediščino. Letos se bo zamenjala streha na slopnem znamenju.  

- Izvedenih je bilo več sestankov na temo izdaje knjige zgodovine Šentjanža;  

- V nedeljo 9.6.2024 je bil zaključek planiranega pohoda konjenikov po mejah občine 

Sevnica. Zaključek je bil pri kozolcu. 

- 15.3.2024 je bila izvedena otvoritev orientacijske točke na Leskovcu, ki je bila financirana 

iz participativnega proračuna občine Sevnica. Predsednik se zahvali krajanom in Občini 

Sevnica.  
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- v petek, 19. 4. so bili predani namenu prenovljeni prostori DV Šentjanž, ki os bili 

sofinancirani iz parcipativnega proračuna Občine Sevnica in razglasitev Županovega vina 

2024 v kulturni dvorani.  

- Jeseni se bodo pričele aktivnosti posodobitve ceste proti Rupi. V bližnji prihodnosti je 

potrebna ureditev ceste proti Bajtu.  

 

 

Ad 5 
Pregled in sprejem poročila komisije za odpiranje vlog sofinanciranja  

dejavnosti društev v KS Šentjanž za leto 2024 

 

O delu komisije poroča Franci Ajnihar po pooblastilu predsednika komisije Dejan Skoporca 

(opravičeno odsoten). Na odpiranju in ocenjevanju vlog, ki je potekalo 21.5.2024, je bila prisotna 

komisija v sestavi: Dejan Skoporc- predsednik, Petra Majcen - članica, Franci Ajnihar - članica in 

Boštjan Repovž. Komisija je pregledala 21 pravilno in pravočasno prispelih vlog. Vloge je  

ocenjevala na podlagi meril, ki so sestavni dej javnega razpisa. Razdeljena so bil načrtovana 

sredstva v skupni višini 13.490,00 EUR.  

Predsedujoči poda na glasovanje potrditev zapisnika komisije za odpiranje vlog za sofinanciranje 

dejavnosti društev v Krajevni skupnosti Šentjanž št. 610-0002/2024, z dne 21.5.2024, ki so ga 

člani sveta prejeli na klop.  

Določi se datum podpisa pogodb o sofinanciranju društev za leto 2024, ki bo, 20.6.2024 ob 19. 

uri v sejni sobi KS Šentjanž. 

SKLEP:  

Pripomb na zapisano besedilo v zapisniku komisije za odpiranje vlog za sofinanciranje 

dejavnosti društev v Krajevni skupnosti Šentjanž za leto 2024 št. 610-0004/2024, z dne 

21.5.2024, ni bilo. Predmetni zapisnik je soglasno sprejet.  

Izid glasovanja:  9 za, 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep je sprejet. 

 

Ad 6 

Predlogi oziroma pobude za prejemnike priznanj KS Šentjanž in Občine Sevnica 

 

Predsednik pozove člane sveta k razmisleku o morebitnih predlogih za dobitnike priznanja Občine 

Sevnica oz. Krajevne skupnosti Šentjanž. Predloge je potrebno pripraviti do septembrske seje.  

 

Petra Majcen poda predloga in sicer za dobitnika priznanja KS Šentjanž Mateja Renko in vaščani 

Leskovca ter za dobitnika priznanja Občine Sevnica Milana Sotlarja.  

 

 

Ad 7 

           Pregled vlog in dopisov  

 

Predsednik predstavi prejeto vlogo Društva rejcev in ljubiteljev konj, ki v prosijo do dobavo 45 m 

betonskih cevi, ki bi jih uporabili za ureditev parkirišča, kjer parkirajo avtomobile obiskovalci 

prireditve oz. prikolice za konje. Ocenjena vrednost nabave cevi je 1500 EUR. 
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Sklep:  

Svet Krajevne skupnosti potrdi, da se vlogo odobri. 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep sprejet. 

 

Prejeta je bila vloga Pikelj Jerneja in Lamovšek Andreja (Gabrska gora) s prošnjo ureditve poljske 

poti, ki se uporablja samo za prevoz s traktorjem. Ta cesta postane ob močnem deževju  struga 

za vso meteorno vodo iz celotnega območja nad zaselkom. Voda nanese ogromno materiala na 

javno pot in na travnik pod cesto ter stanovanjske hiše v bližini (Lamovšek, Pikelj, Čerček). 

Predsednik predlaga izkop dveh večjih jam, da se vodo malo zadrži in zmanjša hitrost ter zgradi 

večji jašek pred prepustom čez cesto.  

Sklep:  

Svet Krajevne skupnosti potrdi, da se vlogo odobri. 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep sprejet. 

 

Podana je bila pobuda s strani Tinija Lazarja za ureditev bajerja v Murncah ter ustreznega 

odvodnjavanja. Občina Sevnica je financirala ureditev odvodnjavanja ob cesti proti Leskovcu z 

muldo in okolico spomenika, ter cevi do imenovanega bajerja. KS Šentjanž je financirala del 

odvodnjavanja iz okolice tako, da se vsa meteorna voda zbira bajerju. Pri zdajšnji zelo povečani 

količini dežja, je voda v bajerju pljusknila čez rob in poplavila hlev pri Lazarju. Krajani Murnc bodo 

bajer zasuli. Meteorna voda pa bi se speljala v betonsko korito, ob cesti. Potrebovali bi cca 30 m 

odtočnih cevi in tri betonske jaške. Izvedbo akcije bodo opravili krajani sami.  

Sklep:  

Svet Krajevne skupnosti potrdi, da se vlogi odobri. 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep sprejet. 

 

Predsednik predstavi dopis – povabilo k sodelovanju v delovne skupine za pripravo občinske 

celotne prometne strategije občine Sevnica in pozove člane sveta, da se dogodka udeležijo. 

Župan obrazloži za kakšen namen in cilje se strategija izvaja. Te so osnova za prijavo na različne 

razpise s področja ukrepov v prometu. V nadaljevanju poteka razprava v kateri so sodelovali vsi 

prisotni  v smeri aktualnih prometnih ureditev in potrebnih posodobitev. Opažen je povečan tranzit. 

Razpravljajo tudi o uporabi električnih koles v občini Sevnica. Pozitivno je, da je sistem izposoje 

koles povezljiv z drugimi sosednjimi občinami. 

 

Mojca Vozelj izpostavi cesto pod Ermanom, kjer je plaz in jo zanima časovnica ureditve. V Budni 

vasi je potrebna zamenjava obcestnega ogledala. Ker je to državna cesta, župan pove, da bo 

zadevo preveril pri pristojnih službah.  

 

Na izpostavljeno tematiko varnosti v cestnem prometu zaradi košenj in obseka drevja, predsednik 

pove, da bodo v tekočem tednu začeli s košnjo lokalnih cest. Proti Kalu in Svinjskem aktivnosti že 

potekajo. V nadaljevanju prisotni razpravljajo glede organizacije košnja trave, obseka cestnega 

sveta, urejevanja bankin in brežin, obračuna storitev in preteklih izkušenj izvedenih nalog pristojne 

službe ter pripravljenosti sodelovanja krajanov pri urejevanju kraja.  
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Ad 8 

Razno  

 

Dogovori se, da se vabila za podpis pogodb sofinanciranja društvom pošljejo 13.6.2024. Podpis 

pogodb se bo izvajal 20.6.2024 ob 19. uri v sejni sobi. 

 

Župan pove, da se Knjižnica Sevnica aktivno vključuje v zbiranje domoznanskega gradiva in 

pozove člane sveta k sodelovanju.  

 

Seja je bila zaključena ob 21.38.  

 

Zapisala:         

Marjetka Flisek           Boštjan Repovž  

Referentka za krajevne skupnosti      predsednik sveta KS Šentjanž 

          

                 


